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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 . év i
OVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Mikorra várható a helikopterbeszerzésró7 szóló nyilvános tender kiírása? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/5920 . számú kérdésemre adott válaszában dr . Hende Csaba honvédelmi miniszter örömmel
tájékoztatott arról, hogy a kormány a Honvédelmi Minisztérium el őterjesztésére arról döntött,
hogy biztosítja a helikopterek beszerzésének fedezetét .

A K/6122. számon benyújtott kérdésemben arról kértem tájékoztatást, mikor, milyen szám ú
határozatában döntött a Kormány a helikopterbeszerzésrő l, és e döntése alapjául szolgáló HM
előterjesztésnek mi volt az iktatószáma . Továbbá tájékoztatást kértem arról, hogy mikorr a
várható a helikopterbeszerzésről szóló nyilvános tender kiírása .

Dr. Hende Csaba reménykeltő írásbeli válasza után megdöbbentő volt olvasni Miniszter Úr
K/6122. számú kérdésemre adott írásbeli válaszát . Miniszter Úr ugyanis csupán azt az évek óta
unalomig ismételt megállapítást írta le, miszerint a „ kormány elvi döntést hozott a Nemzet i
Helikopter Képesség létrehozásáról” . Válasza szerint a „beszerzés megkezdésére a szállítási
és fedezetbiztosítási ütemterv kormányzati szintű jóváhagyása után kerül sor” . Válasza
egyetlen kérdésemben feltett, dr . Hende Csaba által hivatkozott kormánydöntésre vonatkoz ó
információt sem tartalmaz .

Mindez felveti annak gyanúját, hogy a hangzatos szólamok ellenére továbbra sem történt semmi
előrelépés a helikopterbeszerzés ügyében .



Mindezekre figyelemmel az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :
• Továbbra is várom tájékoztatását a dr . Hende Csaba honvédelmi miniszter által a

K/5920 . számú kérdésre adott írásbeli válaszában hivatkozott kormánydöntésr e
vonatkozó adatokról (mikor, milyen számú határozatában döntött a Kormány a
helikopterbeszerzésről, és e döntése alapjául szolgáló HM előterjesztésnek mi volt az
iktatószáma) !

• Elkészült-e a K/6122 . számú kérdésre adott írásbeli válaszában hivatkozott „szállítás i
és fedezetbiztosítási ütemtervre” vonatkozó el őterjesztés? Mely minisztérium a felelős
a „szállítási és fedezetbiztosítási ütemterv” kidolgozásáért ?

• Elfogadta-e már a Kormány a „szállítási és fedezetbiztosítási ütemtervet”? Ha még nem
fogadta el, kérem, tájékoztasson, előreláthatólag mikor tárgyalja a Kormány a z
előterjesztést?

• A Honvédelmi Minisztérium rendelkezésére álló információk alapján mikorra várható
a helikopterbeszerzésrő l szóló nyilvános tender kiírása?

Budapest, 2015 . december 11 .

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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